
Protokół nr XLVII/2023 
z sesji Rady Powiatu Chodzieskiego, 

która odbyła się w dniu 18 października 2023 r. 
w Młodzieżowym Domu Kultury w Chodzieży

Obrady XLVII sesji Rady Powiatu Chodzieskiego w dniu 18 października 2023 r. rozpoczęto 
o godz. 12:00 w Młodzieżowym Domu Kultury w Chodzieży.
W posiedzeniu wzięło udział 14 radnych.                                                                                     
Obecni:                                                                                                                                           
1. Ewa Burzyńska 
2. Kinga Buszkiewicz 
3. Roman Chmara 
4. Dariusz Gapiński 
5. Julian Hermaszczuk 
6. Mirosław Juraszek 
7. Tomasz Kaczuba 
8. Mateusz Krojenka 
9. Barbara Ksycka 
10. Remigiusz Nowak 
11. Dariusz Rybarczyk 
12. Waldemar Straczycki 
13. Stanisław Tadej
14. Adrian Urbański 
15. Mariusz Witczuk 
16. Jakub Wójcik
17. Franciszek Wyrwa 

1. Otwarcie sesji.
Przewodniczący Rady Powiatu Adrian Urbański o godz. 12:00 otworzył obrady XLVII sesji    
i powitał przybyłych na sesję gości.
                                                                                                                                                        
Następnie przystąpiono do realizacji kolejnego punktu porządku obrad.
2. Stwierdzenie prawomocności obrad.
Przewodniczący Rady Powiatu Adrian Urbański poprosił o potwierdzenie quorum i 
stwierdził, iż w XLVII sesji  bierze udział 14 radnych wobec czego obrady są prawomocne.     
Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.       

Przystąpiono do realizacji kolejnego punktu porządku obrad.
3. Przedstawienie porządku obrad.                                                                                  
Przewodniczący Rady Powiatu Adrian Urbański poinformował, że porządek obrad został 
radnym dostarczony oraz, że jest potrzeba wprowadzenia do porządku dwóch projektów 
uchwał - pod literą g) projektu uchwały w sprawie zmiany statutu Szpitala Powiatowego          
im. prof. Romana Drewsa w Chodzieży oraz pod lit.h) projektu uchwały w sprawie wyboru 
firmy audytorskiej do przeprowadzenia badania sprawozdania finansowego Szpitala 
Powiatowego im. prof. Romana Drewsa w Chodzieży za rok 2023 oraz rok 2024. Następnie 
przystąpiono do głosowania zaproponowanych zmian w porządku obrad.
Głosowano w sprawie:
wprowadzenia po porządku obrad w punkcie 6. Podjęcie uchwał w sprawach pod literą g) 
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projektu uchwały w sprawie zmiany statutu Szpitala Powiatowego im. prof. Romana Drewsa 
w Chodzieży. 
Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3
Wyniki imienne:
ZA (14)
Ewa Burzyńska, Kinga Buszkiewicz, Roman Chmara, Julian Hermaszczuk, Mirosław 
Juraszek, Tomasz Kaczuba, Mateusz Krojenka, Barbara Ksycka, Remigiusz Nowak, Dariusz 
Rybarczyk, Waldemar Straczycki, Stanisław Tadej, Adrian Urbański, Franciszek Wyrwa 
NIEOBECNI (3)
Dariusz Gapiński, Mariusz Witczuk, Jakub Wójcik

Głosowano w sprawie:
wprowadzenia do porządku obrad w punkcie 6. pod lit. h projektu uchwały w sprawie wyboru 
firmy audytorskiej do przeprowadzenia badania sprawozdania finansowego Szpitala 
Powiatowego im. prof. Romana Drewsa w Chodzieży za rok 2023 oraz rok 2024.
Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3
Wyniki imienne:
ZA (14)
Ewa Burzyńska, Kinga Buszkiewicz, Roman Chmara, Julian Hermaszczuk, Mirosław 
Juraszek, Tomasz Kaczuba, Mateusz Krojenka, Barbara Ksycka, Remigiusz Nowak, Dariusz 
Rybarczyk, Waldemar Straczycki, Stanisław Tadej, Adrian Urbański, Franciszek Wyrwa 
NIEOBECNI (3)
Dariusz Gapiński, Mariusz Witczuk, Jakub Wójcik
                                                                                                                                                        
Po przyjęciu zmian w porządku obrad przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia 
porządku obrad ze zmianami.
Głosowano w sprawie:
przyjęcia porządku obrad z zaproponowanymi zmianami.
Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3
Wyniki imienne:
ZA (14)
Ewa Burzyńska, Kinga Buszkiewicz, Roman Chmara, Julian Hermaszczuk, Mirosław 
Juraszek, Tomasz Kaczuba, Mateusz Krojenka, Barbara Ksycka, Remigiusz Nowak, Dariusz 
Rybarczyk, Waldemar Straczycki, Stanisław Tadej, Adrian Urbański, Franciszek Wyrwa 
NIEOBECNI (3)
Dariusz Gapiński, Mariusz Witczuk, Jakub Wójcik                                                                      
Porządek obrad XLVII sesji został przez Radę Powiatu Chodzieskiego przyjęty i przedstawiał 
się następująco:
1. Otwarcie sesji.   
2. Stwierdzenie prawomocności obrad.
3. Przedstawienie porządku obrad.
4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.  
5. Sprawozdanie Starosty Chodzieskiego z działalności Zarządu Powiatu w okresie   
    między sesjami.  
6.  Podjęcie uchwał w sprawach:
      a) ustalenia na rok 2024 wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie pojazdu 
          usuniętego z drogi oraz wysokości kosztów powstałych w razie odstąpienia od
          usunięcia pojazdu,
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     b) Rocznego Programu Współpracy Powiatu Chodzieskiego z organizacjami 
          pozarządowymi, oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności
          pożytku publicznego i o wolontariacie w roku 2024,
     c) zmiany uchwały w sprawie zasad udzielania dotacji na prace konserwatorskie, 
         restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub   
         znajdującym się w gminnej ewidencji zabytków, położonym na terenie powiatu 
         chodzieskiego,
     d) określenia zasad udzielania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty 
        budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub znajdującym się w gminnej 
        ewidencji zabytków, położonym na obszarze Powiatu Chodzieskiego w ramach 
        Rządowego Programu Ochrony Zabytków,
     e) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Chodzieskiego,    
     f) zmiany uchwały budżetowej na rok 2023,
     g) zmiany Statutu Szpitala Powiatowego im. prof. Romana Drewsa w Chodzieży,  
     h) wyboru firmy audytorskiej do przeprowadzenia badania sprawozdania finansowego
        Szpitala Powiatowego im. prof. Romana Drewsa w Chodzieży za rok 2023 oraz rok
        2024.
7. Interpelacje i zapytania radnych.
8. Wolne głosy i oświadczenia. 
9. Zakończenie obrad.
                                                                                                                                                  
Przystąpiono do realizacji kolejnego punktu porządku obrad.
4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.                                                                              
Przewodniczący Rady Powiatu Adrian Urbański zapytał, czy do tego protokołu są jakieś 
pytania lub uwagi. Uwag ani pytań do protokołu nie było, przystąpiono więc do głosowania.    

Głosowano w sprawie:
przyjęcia protokołu z poprzedniej sesji.
Wyniki głosowania
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3
Wyniki imienne:
ZA (12)
Ewa Burzyńska, Kinga Buszkiewicz, Julian Hermaszczuk, Mirosław Juraszek, Tomasz 
Kaczuba, Mateusz Krojenka, Barbara Ksycka, Remigiusz Nowak, Dariusz Rybarczyk, 
Waldemar Straczycki, Stanisław Tadej, Adrian Urbański 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Roman Chmara, Franciszek Wyrwa 
NIEOBECNI (3)
Dariusz Gapiński, Mariusz Witczuk, Jakub Wójcik                                                                      
Protokół z poprzedniej sesji został przez Radę Powiatu Chodzieskiego przyjęty.

Przystąpiono do realizacji kolejnego punktu porządku obrad.
5. Sprawozdanie Starosty Chodzieskiego z działalności Zarządu Powiatu w okresie 
między sesjami.                                                                                                                             
Przewodniczący Rady Powiatu Adrian Urbański zapytał, czy są jakieś pytania do tego 
sprawozdania.                                                                                                                                 
Żadnych pytań do sprawozdania Starosty Chodzieskiego z działalności Zarządu Powiatu          
w okresie między sesjami nie było.
Sprawozdanie Starosty z działalności Zarządu Powiatu w okresie między sesjami 
stanowi załącznik nr 2  do niniejszego protokołu.     
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Przystąpiono do realizacji kolejnego punktu porządku obrad.
6. Podjęcie uchwał w sprawach:                                                                                            
Pierwszym projektem była uchwała w sprawie
a) ustalenia na rok 2024 wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie pojazdu 
usuniętego z drogi oraz wysokości kosztów powstałych w razie odstąpienia od usunięcia 
pojazdu,                                                                                                                                   
Przewodniczący Rady Powiatu Adrian Urbański odczytał projekt uchwały i zapytał czy są 
pytania lub uwagi do tego projektu. Pytań ani uwag nie było przystąpiono więc do 
głosowania.
Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały w sprawie ustalenia na rok 2024 wysokości opłat za usunięcie i 
przechowywanie pojazdu usuniętego z drogi oraz wysokości kosztów powstałych w razie 
odstąpienia od usunięcia pojazdu,
Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3
Wyniki imienne:
ZA (14)
Ewa Burzyńska, Kinga Buszkiewicz, Roman Chmara, Julian Hermaszczuk, Mirosław 
Juraszek, Tomasz Kaczuba, Mateusz Krojenka, Barbara Ksycka, Remigiusz Nowak, Dariusz 
Rybarczyk, Waldemar Straczycki, Stanisław Tadej, Adrian Urbański, Franciszek Wyrwa 
NIEOBECNI (3)
Dariusz Gapiński, Mariusz Witczuk, Jakub Wójcik
Uchwała Nr XLVII/353/2023 z dnia 18 października 2023 r. w sprawie ustalenia na rok 
2024 wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie pojazdu usuniętego z drogi oraz 
wysokości kosztów powstałych w razie odstąpienia od usunięcia pojazdu została przez 
Radę Powiatu Chodzieskiego podjęta i stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.   

Drugim projektem była uchwała w sprawie
b) Rocznego Programu Współpracy Powiatu Chodzieskiego z organizacjami 
pozarządowymi, oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności 
pożytku publicznego i o wolontariacie w roku 2024,                                                           
Przewodniczący Rady Powiatu Adrian Urbański odczytał projekt uchwały i zapytał czy są 
pytania lub uwagi do tego projektu. Pytań ani uwag nie było przystąpiono więc do 
głosowania.
Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały w sprawie Rocznego Programu Współpracy Powiatu Chodzieskiego z 
organizacjami pozarządowymi, oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o 
działalności pożytku publicznego i o wolontariacie w roku 2024,
Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3
Wyniki imienne:
ZA (13)
Ewa Burzyńska, Kinga Buszkiewicz, Roman Chmara, Julian Hermaszczuk, Mirosław 
Juraszek, Tomasz Kaczuba, Mateusz Krojenka, Barbara Ksycka, Remigiusz Nowak, Dariusz 
Rybarczyk, Waldemar Straczycki, Adrian Urbański, Franciszek Wyrwa 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Stanisław Tadej
NIEOBECNI (3)
Dariusz Gapiński, Mariusz Witczuk, Jakub Wójcik
Uchwała Nr XLVII/354/2023 z dnia 18 października 2023 r. w sprawie Rocznego 
Programu Współpracy Powiatu Chodzieskiego z organizacjami pozarządowymi, oraz 
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podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego        
i o wolontariacie w roku 2024  została przez Radę Powiatu Chodzieskiego podjęta i 
stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu                                                                       

Trzecim projektem była uchwała w sprawie
c) zmiany uchwały w sprawie zasad udzielania dotacji na prace konserwatorskie, 
restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub 
znajdującym się w gminnej ewidencji zabytków, położonym na terenie powiatu 
chodzieskiego,                                                                                                                   
Przewodniczący Rady Powiatu Adrian Urbański odczytał projekt uchwały i zapytał czy są 
jakieś pytania tej uchwały. Pytań nie było przystąpiono więc do głosowania.
Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie zasad udzielania dotacji na prace 
konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru 
zabytków lub znajdującym się w gminnej ewidencji zabytków, położonym na terenie powiatu 
chodzieskiego, 
Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3
Wyniki imienne:
ZA (14)
Ewa Burzyńska, Kinga Buszkiewicz, Roman Chmara, Julian Hermaszczuk, Mirosław 
Juraszek, Tomasz Kaczuba, Mateusz Krojenka, Barbara Ksycka, Remigiusz Nowak, Dariusz 
Rybarczyk, Waldemar Straczycki, Stanisław Tadej, Adrian Urbański, Franciszek Wyrwa 
NIEOBECNI (3)
Dariusz Gapiński, Mariusz Witczuk, Jakub Wójcik
Uchwała Nr XLVII/355/2023 z dnia 18 października 2023 r. w sprawie  zmiany uchwały 
w sprawie zasad udzielania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub 
roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub znajdującym się   
w gminnej ewidencji zabytków, położonym na terenie powiatu chodzieskiego została 
przez Radę Powiatu Chodzieskiego podjęta i stanowi załącznik nr 5 do niniejszego 
protokołu                                                                                                                                       

Czwartym projektem była uchwała w sprawie
d) określenia zasad udzielania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub 
roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub znajdującym się      
w gminnej ewidencji zabytków, położonym na obszarze Powiatu Chodzieskiego w 
ramach Rządowego Programu Ochrony Zabytków,                                                                
Przewodniczący Rady Powiatu Adrian Urbański odczytał projekt uchwały i zapytał czy są 
pytania do tej uchwały. Pytań nie było przystąpiono więc do głosowania.
Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały w sprawie określenia zasad udzielania dotacji na prace konserwatorskie, 
restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub 
znajdującym się w gminnej ewidencji zabytków, położonym na obszarze Powiatu 
Chodzieskiego w ramach Rządowego Programu Ochrony Zabytków,
Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3
Wyniki imienne:
ZA (14)
Ewa Burzyńska, Kinga Buszkiewicz, Roman Chmara, Julian Hermaszczuk, Mirosław 
Juraszek, Tomasz Kaczuba, Mateusz Krojenka, Barbara Ksycka, Remigiusz Nowak, Dariusz 
Rybarczyk, Waldemar Straczycki, Stanisław Tadej, Adrian Urbański, Franciszek Wyrwa 
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NIEOBECNI (3)
Dariusz Gapiński, Mariusz Witczuk, Jakub Wójcik
Uchwała Nr XLVII/356/2023 z dnia 18 października 2023 r. w sprawie określenia zasad 
udzielania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy 
zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub znajdującym się w gminnej ewidencji 
zabytków, położonym na obszarze Powiatu Chodzieskiego w ramach Rządowego 
Programu Ochrony Zabytków została przez Radę Powiatu Chodzieskiego podjęta i 
stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu                                                                       

Piątym projektem była uchwała w sprawie
e) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Chodzieskiego,                              
Przewodniczący Rady Powiatu Adrian Urbański odczytał projekt uchwały i zapytał czy są 
pytania do tej uchwały. Pytań nie było przystąpiono więc do głosowania.
Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Chodzieskiego,
Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3
Wyniki imienne:
ZA (14)
Ewa Burzyńska, Kinga Buszkiewicz, Roman Chmara, Julian Hermaszczuk, Mirosław 
Juraszek, Tomasz Kaczuba, Mateusz Krojenka, Barbara Ksycka, Remigiusz Nowak, Dariusz 
Rybarczyk, Waldemar Straczycki, Stanisław Tadej, Adrian Urbański, Franciszek Wyrwa 
NIEOBECNI (3)
Dariusz Gapiński, Mariusz Witczuk, Jakub Wójcik
Uchwała Nr XLVII/357/2023 z dnia 18 października 2023 r. w sprawie zmian 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Chodzieskiego została przez Radę Powiatu 
Chodzieskiego podjęta i stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu                             

Szóstym projektem była uchwała w sprawie
f) zmiany uchwały budżetowej na rok 2023.                                                                         
Przewodniczący Rady Powiatu Adrian Urbański poinformował, że do projektu uchwały 
została wniesiona autopoprawka, która została omówiona na posiedzeniach komisji i 
przystąpiono do głosowania.
Głosowano w sprawie:
przyjęcia autopoprawki do uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2023. 
Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3
Wyniki imienne:
ZA (14)
Ewa Burzyńska, Kinga Buszkiewicz, Roman Chmara, Julian Hermaszczuk, Mirosław 
Juraszek, Tomasz Kaczuba, Mateusz Krojenka, Barbara Ksycka, Remigiusz Nowak, Dariusz 
Rybarczyk, Waldemar Straczycki, Stanisław Tadej, Adrian Urbański, Franciszek Wyrwa 
NIEOBECNI (3)
Dariusz Gapiński, Mariusz Witczuk, Jakub Wójcik
Autopoprawka do uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2023 została 
przez Radę Powiatu Chodzieskiego przyjęta i stanowi załącznik nr 8 do niniejszego 
protokołu.                                                                                                                           
Następnie Przewodniczący Rady Powiatu Adrian Urbański odczytał projekt uchwały. Pytań 
nie było więc przystąpiono do głosowania.
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Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2023 wraz z autopoprawką.
Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3
Wyniki imienne:
ZA (14)
Ewa Burzyńska, Kinga Buszkiewicz, Roman Chmara, Julian Hermaszczuk, Mirosław 
Juraszek, Tomasz Kaczuba, Mateusz Krojenka, Barbara Ksycka, Remigiusz Nowak, Dariusz 
Rybarczyk, Waldemar Straczycki, Stanisław Tadej, Adrian Urbański, Franciszek Wyrwa 
NIEOBECNI (3)
Dariusz Gapiński, Mariusz Witczuk, Jakub Wójcik
Uchwała Nr XLVII/358/2023 z dnia 18 października 2023 r. w sprawie zmiany uchwały 
budżetowej na rok 2023  została przez Radę Powiatu Chodzieskiego podjęta i stanowi 
załącznik nr 9 do niniejszego protokołu                                                                                     

Siódmym projektem była uchwała w sprawie
g) zmiany statutu Szpitala Powiatowego im. prof. Romana Drewsa w Chodzieży, 
Przewodniczący Rady Powiatu Adrian Urbański odczytał projekt uchwały. Pytań nie było 
więc przystąpiono do głosowania.
Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały w sprawie zmiany statutu Szpitala Powiatowego im. prof. Romana Drewsa 
w Chodzieży,
Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3
Wyniki imienne:
ZA (14)
Ewa Burzyńska, Kinga Buszkiewicz, Roman Chmara, Julian Hermaszczuk, Mirosław 
Juraszek, Tomasz Kaczuba, Mateusz Krojenka, Barbara Ksycka, Remigiusz Nowak, Dariusz 
Rybarczyk, Waldemar Straczycki, Stanisław Tadej, Adrian Urbański, Franciszek Wyrwa 
NIEOBECNI (3)
Dariusz Gapiński, Mariusz Witczuk, Jakub Wójcik
Uchwała Nr XLVII/359/2023 z dnia 18 października 2023 r. w sprawie zmiany statutu 
Szpitala Powiatowego im. prof. Romana Drewsa w Chodzieży  została przez Radę 
Powiatu Chodzieskiego podjęta i stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu            

Ostatnim projektem była uchwała w sprawie
h) wyboru firmy audytorskiej do przeprowadzenia badania sprawozdania finansowego 
Szpitala Powiatowego im. prof. Romana Drewsa w Chodzieży za rok 2023 oraz rok 
2024.                                                                                                                                         
Przewodniczący Rady Powiatu Adrian Urbański odczytał projekt uchwały. Pytań nie było 
więc przystąpiono do głosowania.
Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały w sprawie wyboru firmy audytorskiej do przeprowadzenia badania 
sprawozdania finansowego Szpitala Powiatowego im. prof. Romana Drewsa w Chodzieży za 
rok 2023 oraz rok 2024. 
Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3
Wyniki imienne:
ZA (14)
Ewa Burzyńska, Kinga Buszkiewicz, Roman Chmara, Julian Hermaszczuk, Mirosław 
Juraszek, Tomasz Kaczuba, Mateusz Krojenka, Barbara Ksycka, Remigiusz Nowak, Dariusz 
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Rybarczyk, Waldemar Straczycki, Stanisław Tadej, Adrian Urbański, Franciszek Wyrwa 
NIEOBECNI (3)
Dariusz Gapiński, Mariusz Witczuk, Jakub Wójcik
Uchwała Nr XLVII/360/2023 z dnia 18 października 2023 r. w sprawie wyboru firmy 
audytorskiej do przeprowadzenia badania sprawozdania finansowego Szpitala 
Powiatowego im. prof. Romana Drewsa w Chodzieży za rok 2023 oraz rok 2024 została 
przez Radę Powiatu Chodzieskiego podjęta i stanowi załącznik nr 11 do niniejszego 
protokołu
                                                                                                                                                   
Przystąpiono do realizacji kolejnego punktu porządku obrad.
7. Interpelacje i zapytania radnych.
Przewodniczący Rady Powiatu Adrian Urbański poinformował, że w okresie międzysesyjnym 
żadna interpelacja na piśmie nie wpłynęła. Następnie zapytał, czy ktoś z radnych chciałby      
w tym punkcie zabrać głos. Żadnych głosów w tym punkcie porządku posiedzenia nie było.     

                                                                                                                                               
Przystąpiono więc do realizacji kolejnego punktu porządku obrad.
8. Wolne głosy i oświadczenia.
Przewodniczący Rady Powiatu Adrian Urbański zapytał, czy w tym punkcie ktoś z radnych 
chciałby zabrać głos. Następnie udzielił głosu radnej Sejmiku Województwa Wielkopolskiego 
Pani Mirosławie Rutkowskiej-Krupce.
Radna Sejmiku Samorządowego Województwa Wielkopolskiego Mirosława Rutkowska-
Krupka na początku swej wypowiedzi podziękowała za zaproszenie na dzisiejszą sesję. 
Następnie przedstawiła szczegółowo co się dzieje w sejmiku w zakresie dotyczącym 
inwestycji drogowych na terenie powiatu. Poinformowała, że mają pieniądze żeby realizować 
zadania, ale mają ograniczone możliwości jeżeli chodzi o przygotowanie dokumentacji. I to 
hamuje przyspieszanie niektórych robót w realizacji. Zadeklarowała, że wszystkie 
zaplanowane inwestycje będą zrealizowane, bo w każdej jest już jakiś etap zaawansowania. 
Jeżeli jest to nowy budżet na 2024 przyspieszy o jakiś zakres realizacyjny. Następnie 
przedstawiła jakie inne problemy występują przy inwestycjach. Powiedziała, że chodzi, 
między innymi, o długi okres oczekiwania na wydanie przez wojewodę wymaganych decyzji. 
To zdecydowanie przedłuża realizację inwestycji, ale w urzędzie wojewódzkim też są 
zawaleni wnioskami i w terminach się nie wyrabiają. Przedstawiła stopień zaawansowania 
prac przy inwestycjach i wyjaśniła, że wszystkie wnioski, które składa powiat i gminy nie 
leżą na półce, nie rozpatrzone, ale są podejmowane czynności związane z ich 
przygotowaniem, a potem realizacją. Większość będzie zrealizowana w 2024 r.  
Poinformowała także, że na najbliższej sesji będą podejmować uchwałę związaną z realizacją 
wniosków dotyczących odnowy wsi. Z gmin powiatu chodzieskiego nie ma ich w wykazie 
żeby przyznano jakieś pieniądze. W następnym roku poleciła żeby śledzić wszystkie ich 
programy i występować z wnioskami, bo są pieniądze na to i zawsze można wesprzeć gminę 
czy działania powiatu dotacjami finansowanymi z budżetu województwa.                                  
Radny Tomasz Kaczuba podziękował wszystkim, którzy się do tego przyczynili za 
zrealizowane zadania na drodze 190. Następnie skierował kolejną prośbę dotyczącą drogi 
191, która wymaga remontu nie tylko w Zacharzynie, bo  wymaga uzupełnienia, szczególnie 
odcinek za Szamocinem w stronę Lipiej Góry. Prosił też szczególnie o drogę 193, żeby ją 
skończyć, bo ona ma dosyć długą historię, a został tylko kawałek od Margońskiej Wsi do 
Tomczyc.                                                                                                                                        
Radna Sejmiku Samorządowego Województwa Wielkopolskiego Mirosława Rutkowska-
Krupka poinformowała, że przewidziana jest modernizacja całej drogi aż do Gniezna 
ponieważ jest ona w bardzo złym stanie, ale prace będą wykonywane etapami. Wyjaśniła, że 
są inwestycje, które weszły z innych programów i też muszą znaleźć na ich dofinansowanie 
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pieniądze. Niektóre były w projektowaniu, ale na dalsze lata. Teraz przyspieszają je ze 
względu na to, że są środki z budżetu państwa. Finansują niektóre inwestycje w 50%. 
Powiedziała, że to jest dużo i wyjaśniła jak te pieniądze są planowane i wydatkowane. 
Poinformowała także o innych inwestycjach drogowych stwierdzając, że drogi się 
zdecydowanie poprawiają i będą poprawiały dalej. Zapewniła, że nie zapominają o 
potrzebach i będą się starali zrobić jak najwięcej w przyszłym roku.                                           
Przewodniczący Rady Powiatu Adrian Urbański podziękował radnej za miłe, pozytywne 
informacje i za to, że w powiecie chodzieskim bardzo dużo się dzieje na drogach. Przyznał, że 
to też jest zasługa wydziału dróg w starostwie.  Dodał, że mają nadzieję też na inne 
inwestycje, nie tylko te drogowe.                                                                                                   
Radny Stanisław Tadej poprosił o lepsze wsparcie do sprawy, którą już nieraz poruszał,         
a mianowicie drogi, która częściowo była zrobiona na odcinku z Chodzieży do Urbanowa. 
Jest to droga powiatowa do Piły przez Kaczory. Na tej drodze jest ważny punkt do poruszenia 
– most na Noteci. Jest coraz gorszy stan tej drogi więc ten most może zostać zamknięty. 
Wracając do dróg wojewódzkich powiedział, że jest też bardzo istotna sprawa, o której też 
kiedyś wspomniał, że nie jest ważna droga na północy od Krajenki, gdzie jest mniejszy ruch 
tylko bardziej do centrum. Na przykład odcinek, interesujący ich, od Margonina w kierunku 
Wągrowca. A szczególnie zazwyczaj są zaniedbywane odcinki między jednym powiatem,       
a drugim, czy na skraju. Bardzo zły jest odcinek drogi od Próchnowa w stronę Żonia. Poprosił 
żeby tym też się zająć, a nie tylko odcinkiem na północy.                                                            
Radny Franciszek Wyrwa korzystając z obecności gościa stwierdził, że ma jedno 
podziękowanie i dwie sprawy.  Powiedział, że pracuje w Urzędzie Miasta w Margoninie          
i pamięta wypowiedź Pani Mirosławy Rutkowskiej-Krupki podczas otwarcia ronda. 
Podbudowała go ona o tyle, że podkreślała że gdy na poziomie komisji, tam gdzie omawiali 
te rzeczy, które są żywotnie istotne dla naszego regionu nie było podziałów politycznych. 
Podziękował za to, że tak sprawnie można zarządzać komisją żeby wyciszyć emocje 
polityczne, a skupić się nad rzeczami istotnymi dla danego regionu. Następnie zwrócił się do 
radnego Tomasza Kaczuby, który w mediach społecznościowych wymienił nazwiska radnych 
opozycyjnych, przypisuje im nieprawdziwe rzeczy, a więc kłamie mówiąc, że są przeciwni 
drodze do Sypniewa, drodze, która ich interesowała na terenie gminy wiejskiej Chodzież. 
Powiedział, że te rzeczy nie były procedowane jako oddzielne uchwały, to były  zmiany do 
budżetu. Ostatnia  zmiana, którą radny im przypisuje, to było kilkadziesiąt, kilkanaście zmian 
po stronie przychodów i rozchodów. Może w jego rozumowaniu jest tak, że jeżeli jeden 
element jest poprawny to należy głosować „za”. Nie. Zmiany w budżecie tak jak dzisiaj, że są 
bardzo wąskie, wycinkowe, są jednoznaczne. Tam było więcej tych pozycji. Prosił żeby nie 
szastać ich danymi osobowymi, bo nie zasługują na to. Wyjaśnił dlaczego nie głosowali za 
przyjęciem ostatniej poprawki. Chociażby dlatego, że wojewoda nałożył na nich obowiązek, 
że mieli się pochylić nad rzeczami dotyczącymi placówki, w której radny pracuje. Odrzucili 
to. Dlaczego to było tak ważne podał konkretny przykład. Wszystkie gminy należą do 
WOKiSS-u.  I gdyby to weszło na poziom rady to, między innymi, tydzień czy półtora 
tygodnia po tej sesji odbyło się świetne szkolenie z ramienia WOKiSS-u w Pile dotyczące 
przemocy w stosunku do dzieci i młodzieży. Prowadziła to jedna z najlepszych terapeutek z 
terenu Wielkopolski pani doktor Justyna Deręgowska. Było to tylko jedno szkolenie w Pile, 
na 30 osób, 14 było z gminy Margonin. Z uwagi na to, że dzieci również chodzą do ich 
placówek od razu podjęli działania i wysłali nawet nie przymuszając, bo nie mieli takich 
uprawnień, ale zachęcili. I 14 osób się zgłosiło. Z innych powiatów też byli przedstawiciele. 
To byli przedstawiciele opieki społecznej, dyrektorzy szkół, pedagodzy, przedstawiciele 
organów prowadzących na poziomie starostwa. Jedynym powiatem, który nie był, to był 
powiat chodzieski. Nie było nikogo z centrum pomocy rodzinie, z placówki radnego, nikogo   
z wydziału oświaty gdzie można było przeszkolić na czterogodzinnym szkoleniu. Sam w nim 
uczestniczył a przechodził wiele szkoleń i dla niego były bardzo cenne i na pewno by były 
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pomocne. Na wzór pani radnej prosił by wziąć pod uwagę, że można współpracować, a nie 
tylko podkreślać swoją rangę, byłem, zobaczyłem, zdjęcie zrobiłem. Nie. Ich rolą jest 
współpracować, a nie tylko promować własną osobę.                                                                   
Radny Tomasz Kaczuba powiedział, że trudno się odnosić do tego co radny Franciszek 
Wyrwa mówi z tego względu, że co to znaczy udostępnienie danych osobowych. Ich 
głosowania są publiczne. Wszyscy wyborcy mają możliwość poznania i zapoznania się z tymi 
wszystkimi głosowaniami. W jego wypowiedziach nie było użytych nazwisk, tylko było 
pokazane głosowanie. Nie wie gdzie tutaj jest kłamstwo. Może się też zastanawiać nad 
oszczerstwem ale uważa, że to nie ma sensu. Jeżeli chodzi o wypowiedzi na temat placówki, 
na temat radnego zdolności, umiejętności, kreatywności w  wychowaniu, nie jemu się 
wypowiadać, bo jest pracownikiem placówki opiekuńczo-wychowawczej i już 
niejednokrotnie to powtarzał, że osobą reprezentującą na zewnątrz placówkę jest pani 
dyrektor. Na końcu podziękował radnemu, że jego nazwisko tak często pada z jego ust. 
Niedawno przed wyborami było powiedziane, że pan Tusk powinien płacić telewizji 
publicznej za reklamę, bo tam w ciągu minuty parokrotnie padało jego nazwisko. Jest 
jedynym radnym, którego nazwisko pada z ust radnego Franciszka Wyrwy i jest mu za to 
bardzo wdzięczny.                                                                                                                      
Radny Franciszek Wyrwa zacytował  wypowiedź radnego Tomasza Kaczuby w mediach 
społecznościowych: „zastanawiam się dlaczego radni opozycyjni, którzy często mówili o tej 
drodze teraz wstrzymują się przy głosowaniu”. Tak wpisał na facebooku, nie było nazwiska 
ale wkleił  z imienia i nazwiska którzy radni opozycyjni którzy się wstrzymali. Tam były ich 
nazwiska. Kłamstwo polega na tym, że to nie było głosowanie nad tą uchwałą, to było nad 
zmianami w budżecie i to było kilkanaście pozycji.                                                                      
Starosta Mirosław Juraszek poinformował, że 6 stycznia w restauracji Platinum w Budzyniu 
zrealizują 10 jubileuszowy bal dobroczynny. Mają zarezerwowany zespół. Na dzisiaj nie 
wiedzą jeszcze kogo będą wspierali. Zaprosił wszystkich obecnych na sali i tych, którzy 
słyszą ich w mediach na ten bal. Na zakończenie podziękował i pogratulował wszystkim 
udziału w święcie demokracji jakim były niedawne wybory.
Innych głosów w tym punkcie porządku posiedzenia nie było.
                                                                                                                                                        
9. Zakończenie obrad.
Przewodniczący Rady Powiatu Adrian Urbański podziękował za udział w sesji i wobec 
wyczerpania porządku obrad o godz. 12:50 zamknął obrady XLVII sesji Rady Powiatu 
Chodzieskiego

                                                                              Przewodniczący
                                                                    Rady Powiatu Chodzieskiego

                                 Adrian Urbański

Protokołowała

Maria Przygocka     
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